
Rada Gminy Bralin                                                                         
Radni-Sesja 

Protokół nr 15 

XV Sesja w dniu 28 listopada 2019  

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2019 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Michael Böhm 

2. Paweł Böhm  

3. Mateusz Boryczka  

4. Anna Czajka  

5. Leszek Głąb  

6. Tadeusz Iwan 

7. Kazimierz Kłodnicki  

8. Roman Lemanik 

9. Marek Markiewicz 

10. Monika Müller 

11. Paweł Narękiewicz  

12. Stanisław Niechciał  

13. Karol Poprawa  

14. Adrian Szlag  

15. Kamil Wanzek  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Marek Markiewicz, przywitał obecnych 

radnych, Wójta Piotra Hołosia, Sekretarz Ewelinę Pieles, skarbnika Grażynę Mosch, 

sołtysów, kierowników referatów, przybyłą publiczność oraz media. 

Stwierdził ze zgodnie z listą obecności na dzisiejszej sesji jest obecnych 13 radnych co 

stanowi niezbędne kworum do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Nieobecni: Mateusz Boryczka, Tadeusz Iwan. 

 

2. Uchwalenie porządku obrad. 
Przewodniczący powiedział że porządek obrad został radnym dostarczony za pomocą poczty 

elektronicznej, a następnie zapytał czy ktoś chciałby zgłosić zmiany do proponowanego 

porządku obrad. 

Wójt zgłosił taką zmianę. Zwrócił się do rady aby po 10 punkcie w proponowanym porządku 

obrad wprowadzić 3 uchwały dotyczące nadania nazw ulicą położonym w Chojęcinie, w 

Chojęcinie – Parcele, oraz w Chojęcinie Szum. Wniosek został przez Wójta uzasadniony 

faktem takim że prace nad przygotowaniem projektu uchwał trwały do ostatniej chwili.  

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie zmian wprowadzonych do porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michael Böhm, Paweł Böhm , Anna Czajka , Kazimierz Kłodnicki , Roman Lemanik, Marek 

Markiewicz, Monika Müller, Paweł Narękiewicz , Stanisław Niechciał , Karol Poprawa , 

Adrian Szlag , Kamil Wanzek  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Głąb  

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Boryczka , Tadeusz Iwan 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michael Böhm, Paweł Böhm , Anna Czajka , Kazimierz Kłodnicki , Roman Lemanik, Marek 

Markiewicz, Monika Müller, Paweł Narękiewicz , Stanisław Niechciał , Karol Poprawa , 

Adrian Szlag , Kamil Wanzek  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Głąb  

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Boryczka , Tadeusz Iwan 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Przewodniczący powiedział ze projekt protokołu dostępny jest na Biuletynie Informacji 

Publicznej bądź w biurze Rady Gminy. Zapytał radnych czy mają jakieś pytania do projektu 

protokołu.                                                                                                 Pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michael Böhm, Paweł Böhm , Anna Czajka , Leszek Głąb , Kazimierz Kłodnicki , Roman 

Lemanik, Marek Markiewicz, Monika Müller, Paweł Narękiewicz , Stanisław Niechciał , 

Karol Poprawa , Adrian Szlag , Kamil Wanzek  

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Boryczka , Tadeusz Iwan 

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał 



podjętych na poprzedniej sesji. 

 

Spotkania  i konsultacje 

od  dnia 30.10.2019 do 28.11.2019 

 

30.10.2019 r.: 
Spotkanie z mieszkańcami Mnichowic w sprawie budowy drogi powiatowej. 

31.10.2019 r.: 

Wizyta na Komendzie Powiatowej Policji. 

Zgromadzenie Wspólników ZZO Olszowa. 

05.11.2019 r.: 

Zebranie z mieszkańcami Bralina w sprawie budowy drogi powiatowej. 

07.11.2019 r.: 

Uroczyste obchody 50 lat pożycia małżeńskiego – Złote Gody. 

08.11.2019 r.: 

Posiedzenie z przedstawicielami komisji Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych. 

Zebranie pracownicze. 

11.11.2019 r.: 

Uroczyste obchody Święta Niepodległości. 

12.11.2019 r.: 

Spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie opieki stomatologicznej. 

13.11.2019 r.: 

Odbiór stacji meteorologicznej w Trębaczowie. 

16.11.2019 r.: 

Uroczyste obchody 70-lecia powstania KGW w Nowej Wsi Książęcej.   

18.11.2019 r.: 

Comiesięczne spotkanie z sołtysami. 

Rada LGD Wrota Wielkopolski. 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Ochrony Przeciwpożarowej i Porządku 

Publicznego. 

19.11.2019 r.: 

Wizyta delegacji Gminy Doruchów z panią Wójt na czele. 

  21.11.2019 r.: 

Komisja Rewizyjna. 

Posumowanie programu „Umiem Pływać” – Szkoła Podstawowa w Bralinie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

22.11.2019 r.: 

Przekazanie samochodu dla funkcjonariuszy posterunku Policji w Bralinie. 

Powiatowe obchody Dnia Budowlańca. 

26.11.2019 r.: 

Pasowanie na ucznia – Zespół Szkół w Nowej Wsi Książęcej. 

Podpisanie aktu notarialnego. 

27.11.2019 r.: 

Spotkanie z prezesem Wodociągów Kępińskich. 

28.11.2019 r.: 

Podpisanie aktu notarialnego 

 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy Bralin nt. działalności w okresie 



międzysesyjnym. 
Przewodniczący odczytał sprawozdanie ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Monika Muller odczytała protokół z 

Komisji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Roman Lemanik poinformował o obytej Komisji. 

Sprawozdanie złożył Stanisław Niechciał Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowisk, Ochrony Przeciwpożarowej i Porządku Publicznego.  
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie 

deficytu budżetu. 

Uzasadnienie odczytał Wójt Piotr Hołoś. Powiedział że Gmina w 2018r. roku realizowała 

projekt pn ” Budowa przedszkola z oddziałami żłobkowymi „ tym samym w roku 2019r. 

zaplanowano dochody z tytułu dotacji celowej w ramach programu finansowanego z udziałem 

środków europejskich. Trwające procedury rozliczenia oraz weryfikacja wniosku nie 

pozwalają Gminie na wykonanie zaplanowanych dochodów stąd zaistniała konieczność 

zrównoważenia budżet przychodami z tytułu zaciągniętego kredytu długoterminowego. 

Planowany kredyt Gmina chce zaciągnąć na okres od grudnia bieżącego roku do listopada 

2020 roku. Jednakże w 2020 roku po otrzymaniu środków kredyt zostanie automatycznie 

spłacony.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie 

deficytu budżetu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michael Böhm, Paweł Böhm , Anna Czajka , Kazimierz Kłodnicki , Roman Lemanik, Marek 

Markiewicz, Monika Müller, Paweł Narękiewicz , Karol Poprawa , Adrian Szlag , Kamil 

Wanzek  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Leszek Głąb , Stanisław Niechciał  

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Boryczka , Tadeusz Iwan 

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bralin na lata 2019-2039. 

Uzasadnienie przedstawiła skarbnik Grażyna Mosch. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bralin na lata 2019-2039.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michael Böhm, Paweł Böhm , Anna Czajka , Leszek Głąb , Kazimierz Kłodnicki , Roman 

Lemanik, Marek Markiewicz, Monika Müller, Paweł Narękiewicz , Stanisław Niechciał , 

Karol Poprawa , Adrian Szlag , Kamil Wanzek  

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Boryczka , Tadeusz Iwan 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

Uzasadnienie przedstawiła skarbnik Grażyna Mosch. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michael Böhm, Paweł Böhm , Anna Czajka , Leszek Głąb , Kazimierz Kłodnicki , Roman 

Lemanik, Marek Markiewicz, Monika Müller, Paweł Narękiewicz , Stanisław Niechciał , 

Karol Poprawa , Adrian Szlag , Kamil Wanzek  

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Boryczka , Tadeusz Iwan 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie gminy Bralin. 

Uzasadnienie przedstawił Wójt Piotr Hołoś. 

Radny Leszek Głąb zasugerował że na komisji stawka była ustalona inna niż tak która jest 

zapisana w dzisiejszej uchwale. Dyskusja się rozwinęła głos zabrali jeszcze inni radni a wójt 

udzielił odpowiedzi. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie gminy Bralin. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Paweł Böhm , Anna Czajka , Kazimierz Kłodnicki , Roman Lemanik, Marek Markiewicz, 

Paweł Narękiewicz , Stanisław Niechciał , Karol Poprawa , Adrian Szlag , Kamil Wanzek  

PRZECIW (1) 

Leszek Głąb  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Michael Böhm, Monika Müller 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Boryczka , Tadeusz Iwan 



 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych w miejscowości Chojęcin. 

Uzasadnienie przedstawił Wójt Piotr Hołoś. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych w miejscowości Chojęcin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michael Böhm, Paweł Böhm , Anna Czajka , Kazimierz Kłodnicki , Roman Lemanik, Marek 

Markiewicz, Monika Müller, Paweł Narękiewicz , Karol Poprawa , Adrian Szlag , Kamil 

Wanzek  

PRZECIW (1) 

Leszek Głąb  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Niechciał  

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Boryczka , Tadeusz Iwan 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych w miejscowości Chojęcin 

- Parcele.  

Uzasadnienie przedstawił Wójt Piotr Hołoś. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych w miejscowości Chojęcin - 

Parcele.   

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michael Böhm, Paweł Böhm , Anna Czajka , Kazimierz Kłodnicki , Roman Lemanik, Marek 

Markiewicz, Monika Müller, Paweł Narękiewicz , Stanisław Niechciał , Karol Poprawa , 

Adrian Szlag , Kamil Wanzek  

PRZECIW (1) 

Leszek Głąb  

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Boryczka , Tadeusz Iwan 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych w miejscowości Chojęcin 

- Szum. 

Uzasadnienie przedstawił Wójt Piotr Hołoś. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych w miejscowości Chojęcin - Szum.  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michael Böhm, Paweł Böhm , Anna Czajka , Leszek Głąb , Kazimierz Kłodnicki , Roman 

Lemanik, Marek Markiewicz, Monika Müller, Paweł Narękiewicz , Stanisław Niechciał , 

Karol Poprawa , Adrian Szlag , Kamil Wanzek  

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Boryczka , Tadeusz Iwan 

 

14. Sprawozdanie oświatowe o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Bralin w 

roku szkolnym 2018/2019. 

Wójt poinformował że takie sprawozdanie zostało radnym wysłane już dosyć dawno więc nie 

będzie nikt tego sprawozdania odczytywał bo za pewne radni mieli czas zapoznania się z nim. 

 

15. Analiza oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych. 

Przewodniczący odczytał pismo otrzymane z urzędu skarbowego dotyczące złożonych przez 

radnych oświadczeń majątkowych. 

 

16. Informacje nt. interpelacji i zapytań radnych. 

Interpelacje nie wpłynęły. 

 

17. Wolne głosy i informacje. 

Wójt zwrócił się do radnych aby ustalili terminy swoich komisji aby pracować nad złożonym 

projektem budżetu na 2020 rok. Pomysł jest również taki aby obyło się to na wspólnym 

posiedzeniu.  

 

18. Zamknięcie posiedzeń. 
 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Bralin 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Zając 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


